
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 861 af 23. september 2014 (alm. del). Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Jan E. Jørgensen (V). 

 

 

Benny Engelbrecht 

/ Lene Skov Henningsen 

  

21. oktober 2014 
J.nr. 14-4308801 
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Spørgsmål 

Vil ministeren som opfølgning på svaret på spørgsmål nr. S 1974 oversende fremtidige 

provenuopgørelser samt regeringens prognose for årene 2015-2020 i reklamemængdens 

fald (målt i tons, volumen og forventet indtægt i kroner)? 

 

Svar 

Den seneste udvikling på reklamemarkedet og effekten på det forventede provenu fra 

afgiften på husstandsomdelte reklametryksager behandles af Skatteministeriet. 

 

Eventuelle reviderede forventninger til udviklingen i reklametryksagsmængderne og ind-

tægterne fra afgiften vil fremgå af det lovforslag, som fremsættes senere i samlingen med 

de ændringer, som statsstøttegodkendelsen medfører. 
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